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Abstract (en)
The electric steam iron comprises a heating sole (1) and an evaporation chamber (2). <??>It comprises, furthermore, a plate (7), on which are
fastened or shaped at least part of the device (2) for feeding water to the evaporation chamber (2), means (4) for adjusting the water flow and/
or means for adjusting the heating temperature and electrical connections. <??>The invention is used for making it easier to assemble the iron.
<IMAGE>

Abstract (fr)
Le fer a repasser électrique a vapeur comprend une semelle chauffante (1) et une chambre de vaporisation (2). Il comporte en outre une platine (7)
sur laquelle sont fixés ou sont conformés au moins une partie du dispositif (3) pour alimenter en eau la chambre de vaporisation (2), des moyens
(4) pour régler le débit d'eau, et/ou des moyens pour régler la température de chauffage et des connexions électriques. Utilisation pour faciliter le
montage du fer. <IMAGE>
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